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2023.gada 9.augusts                                                                                            protokols Nr. 16. 
 

Kārtējā atklātā domes sēde 

- izsludināta 04.08.2023.plkst. 08:22 

- atklāta 09.08.2023. plkst. 09:00 

Darba kārtība 

Domes priekšsēdētāja jautājums 

1. Kolektīvais iesniegums. 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas jautājums 

2. Par saistošo noteikumu "Ķekavas novada pašvaldības jauniešu iniciatīvu projektu konkursa 

nolikums" apstiprināšanu. 

Attīstības komitejas jautājumi  

3. Par zemes gabala Skolas ielā 2, Ķekavā, nodošanu bezatlīdzības lietošanā Biedrībai “Futbola 

skola “METTA””;  

4. Par saistošo noteikumu "Ķekavas novada pašvaldības līdzfinansējuma piešķiršanu 

dzīvojamo māju pieslēgšanai centralizētajai ūdensapgādes sistēmai vai centralizētajai 

kanalizācijas sistēmai" apstiprināšanu;  

5. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Sūnas”, Baldones pagastā;  

6. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Asari”, Baldones pagastā;  

7. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Vējiņi”, Baldones pagastā;  

8. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Āpši”, Baldones pagastā;  

9. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Apsīši”, Baldones pagastā;  

10. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Ķeizari”, Baldones pagastā;  

11. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Vecdāboliņi”, Baldones pagastā;  

12. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Ainavas”, Baldones pagastā;  

13. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Dzerši”, Baldones pagastā;  

14. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā  “Saulsargi” un 

“Kūmiņi”, Baldones pagastā robežas pārkārtošanai;  

15. Par detālplānojuma “Lapmeži” grozījumu izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā 

Grīzupes ielā 8, Krogsilā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā;  

16. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajiem īpašumiem Pļavniekkalna ielā 64 

un Pļavniekkalna ielā 68, Katlakalnā, Ķekavas pagastā;  

17. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma Grīzupes ielā 12, 

Krogsilā, Ķekavas pagastā, sadalei;  
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18. Par detālplānojuma “Rāmavas iela 8 (2008)”   grozijumu daļā Griezes ielā 11 nodošanu 

publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai;  

19. Par detālplānojuma “Mežnoriņas” apstiprināšanu, Krustkalnos, Ķekavas pagastā;  

20. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam Rīgas ielā 43, Baložos;  

21. Par adrešu, ielu nosaukumu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu 

detālplānojuma “Eltes un Dzērvēni” teritorijā, Krogsilā, Ķekavas pagastā;  

22. Par Ķekavas novada domes saistošo noteikumu Nr. SN- TPD-5/2023 “Grozījumi Ķekavas 

novada domes 2023.gada 22.marta saistošajos noteikumos Nr. SN-TPD-2/2023 “Teritorijas 

izmantošanas un apbūves noteikumi un grafiskā daļa”” apstiprināšanu;  

23. Par projekta “Apvienotā gājēju ceļa un veloceļa izbūve gar autoceļu V2 Ķekavas pagastā,  

no Katlakalna ielas (a/c V1) līdz Kāpu ielai” realizēšanu;  

24. Par ceļu investīciju projektiem. 

Finanšu komitejas jautājumi  

25. Par projekta “Pašvaldības nozīmes koplietošanas ūdensnoteka, meliorācijas kadastra numurs 

413241:00, pik. 00/00 -45/10 atjaunošana Ķekava, Ķekavas pagasts, Ķekavas novads” 

realizēšanu;  

26. Par izsoles rezultātu apstiprināšanu nekustamajam īpašumam "Sakaiņi", Dzintaros, 

Daugmales pagastā;  

27. Par tiesībām parakstīt dotācijas līgumu ar LIAA;  

28. Par nekustamā īpašuma Mežvidu ielā 17, Baldonē, maksas pakalpojumu cenrāža 

pārskatīšanu;  

29. Par Ķekavas novada pašvaldības Iepirkumu komisijas locekļa amata kandidāta izvēli.  

Piebalsotie jautājumi 

30. Par publiskās apspriešanas uzsākšanu par koku ciršanu ārpus meža būvprojekta “Valsts 

reģionālā autoceļa P91 Mežvidi – Baldone posma 2.05 – 3,23 km pārbūve” ietvaros; 

31. Par publiskās apspriešanas uzsākšanu par koku ciršanu ārpus meža būvprojekta “Ķeguma 

prospekta pārbūve no Parka ielas līdz Tilta ielai Baldonē, Ķekavas novadā” ietvaros. 

 

 

Sēdi vada - domes priekšsēdētājs Juris Žilko. 

Sēdi protokolē - sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks.  

Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektore Jolanta Jansone;  

Iekšējā auditore Viktorija Belova; 

Centrālās administrācijas - 

Administratīvās pārvaldes juridiskās daļas vadītāja Lolita Pranta, juridiskā atbalsta vadītājs Jānis 

Zvaigzne;  

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska, vadītājas vietnieks Juris 

Križanovskis, projektu vadītājs Māris Ozoliņš, būvvaldes vadītājas vietniece Ilona Pētersone; 

Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars Melnieks, vadītāja vietniece Tatjana Tihoņenko, nekustamo 

īpašumu speciāliste Olga Marčenkova; 

Finanšu pārvaldes finansiste-ekonomiste Inta Mozule; 

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes jaunatnes lietu speciāliste Liene Niedola. 

Ieinteresētā persona Matīss Ribkinskis. 
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Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 

Juris Žilko atklāj domes sēdi un informē, ka uz šodienas sēdi ieradušies visi 19 deputāti.  

 

 

Par darba kārtību 

Žilko informē par izsludināto darba kārtību. Viņš redz, ka iesniegti trīs priekšlikumi darba 

kārtības koriģēšanai un aicina iesniedzējus komentēt savus priekšlikumus. 

Keisters komentē savu priekšlikumu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Andris Vītols, Keisters, Pozņaks, Jerums, Cīrule, Žilko. 

Hāze sniedz informāciju par piebalsojamiem jautājumiem un pamato to steidzamību.  

Ceļmalnieks ierosina vispirms balsot par Cīrules priekšlikumu, jo, ja to atbalsta, tad nevajadzēs 

balsot par Keistera priekšlikumu. Keisters piekrīt šādai balsošanas kārtībai. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Daces Cīrules –  

Izslēgt no darba kārtības 30.jautājumu, pamatojoties uz no Iepirkuma komisijas locekles 

Karīnas Lāces saņemto iesniegumu, 

Atklāti balsojot 

ar 11 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 6 (Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis 

Līcis, Juris Žilko, Rihards Gorkšs), “Atturas” – 2 (Kristīne Hāze, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

Žilko secina, ka Cīrules priekšlikums ir atbalstīts tāpēc par Arnolda Keistera iesniegto 

priekšlikumu nebalsos – “Darba kārtības jautājumu Nr.30 - ''Par Ķekavas novada pašvaldības 

Iepirkumu komisijas locekļa amata kandidāta izvēli'', izskatīt kā pirmo izskatāmo jautājumu 

Domes sēdē” 

 

 

2.priekšlikums no Kristīnes Hāzes –  

Iekļaut darba kārtībā jautājumu - Par publiskās apspriešanas uzsākšanu par koku ciršanu 

ārpus meža būvprojekta “Ķeguma prospekta pārbūve no Parka ielas līdz Tilta ielai 

Baldonē, Ķekavas novadā” ietvaros, 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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3.priekšlikums no Kristīnes Hāzes –  

Iekļaut darba kārtībā jautājumu - Par publiskās apspriešanas uzsākšanu par koku ciršanu 

ārpus meža būvprojekta “Valsts reģionālā autoceļa P91 Mežvidi – Baldone posma 2.05 – 

3,23 km pārbūve” ietvaros, 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikumi atbalstīti, koriģē darba kārtību un Žilko aicina apstiprināt sēdes darba kārtību. 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2023.gada 9.augusta sēdes darba kārtību. 

 

 

 

PRIEKŠSĒDĒTĀJA JAUTĀJUMS 

1. 
Par kolektīvā iesnieguma izskatīšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.25:40) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – atbilstoši jaunā Pašvaldību likuma normām pašvaldības praksē 

pirmo reizi dome izskatīs saņemto kolektīvo iesniegumu. Iesnieguma parakstītāju identitāte 

pārbaudīta, tas atbilst noteiktajam, tāpēc iesniegums atzītams par kolektīvo iesniegumu, tas 

izskatīts vairākās komitejās un nonācis skatīšanai domes sēdē. Viņš aicina iesniedzēju pārstāvi 

izteikties. 

Ribkinskis prezentē kolektīvo iesniegumu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Žilko, Zvaigzne, Jerums, Cīrule, Andris Vītols, 

Pozņaks, Ribkinskis, Līcis, Variks, Zvaigzne, Jansone, Danovska. 

Aigars Vītols, Andris Vītols un Pozņaks komentē savus priekšlikumus. 

Jerums piedāvā atsaukt savu priekšlikumu, ja tiks nobalsots par Līča priekšlikumu.  

Jautājumu vairāk nav Žilko atklāj debates. 

Debatē Andris Vītols, Pozņaks, Keisters, Romanovska, Putniņa, Aigars Vītols, Līcis, Gorkšs, 

Pozņaks otrreiz, Variks, Ceļmalnieks, Putniņa otrreiz, Vancāns, Līcis otrreiz, Jerums, Variks 

otrreiz, Jerums otrreiz. 

Jerums atsauc savu priekšlikumu – “Atbalstīt ledushalles būvniecību. Projektēšanu uzsākt 

2023.gadā, paredzot finansējumu tuvākajos budžeta grozījumos”  

Žilko slēdz debates un izsaka sēdes vadītāja viedokli. 
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Žilko aicina balsot par iesniegajiem priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Jura Jeruma –  

Atbilstoši Attīstības komitejā vienbalsīgi apstiprinātajam priekšlikumam: Izstrādāt 

Priekšizpētes ziņojumu (Prefeasibility study), lai apzinātu iespējamās vietas, būvniecības, 

uzturēšanas izmaksas, iespējamos finansējuma piesaistes veidus (kredīts, ES 

u.c.fin.programmas, PPP, privāts), t.sk. izvērtēt iespēju kombinēt šo ieceri ar citām 

pašvaldības iedzīvotāju vajadzībām, veidojot multifunkcionālu centru, 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks), “Pret” – nav, “Atturas” – 2 (Arnolds Keisters, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

2.priekšlikums no Aigara Vītola –  

Ņemot vērā iedzīvotāju kolektīvo iesniegumu, veicot Ķekavas novada attīstības 

programmas 2022.-2027. gadam investīciju plāna aktualizāciju, izvērtēt un izskatīt iespēju 

iekļaut plānā Ledus halles projekta realizāciju Ķekavas novadā, 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Valts Variks), “Pret” – nav,  

“Atturas” – 4 (Andris Ceļmalnieks, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

3.priekšlikums no Gata Līča –  

Atbalstīt ledusshalles būvniecību. Projektēšanu uzsākt 2024.gadā, 

Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Juris Jerums, 

Juris Žilko), “Pret” – 6 (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Indra Priede, Karina 

Putniņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Atturas” – 6 (Edgars Brigmanis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Kristīne Hāze),  

“Nepiedalās” – 1 (Valsts Variks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 

 
4.priekšlikums no Andra Vītola –  

1. Virzīt iesniegumu tālākai vērtēšanai, par atbildīgo turpmākā procesa nodrošināšanai 

nosakot Attīstības un būvniecības pārvaldi. 

2. Attīstības un būvniecības pārvaldei, sadarbībā ar citām kompetentām institūcijām: 

• izstrādāt priekšizpētes ziņojumu; 

• apzināt nekustamos īpašumus, kur būtu iespējams veikt ledus halles būvniecību; 

• kopā ar Finanšu pārvaldi apzināt ledus halles būvniecības un iespējamās 

uzturēšanas izmaksas un pašvaldības finansiālās iespējas to īstenot; 

• apzināt iespējamos finansējuma piesaistes veidus (kredīts, ES u.c. finanšu 

programmas, publiskā privātā partnerība, privāts investors), t.sk. izvērtēt iespēju 

kombinēt šo ieceri ar citām pašvaldības iedzīvotāju vajadzībām, veidojot 
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multifunkcionālu centru.  

3. Pārskatu par kolektīvā iesnieguma virzību domes sēdē iesniegt triju mēnešu laikā, bet 

ne vēlāk kā līdz š.g.9.novembrim (Pašvaldību likuma 57.panta ceturtā daļa); 

4. ne retāk kā reizi trijos mēnešos apkopot un publicēt pašvaldības oficiālajā tīmekļvietnē 

aktuālo informāciju par kolektīvā iesnieguma virzību un tā izskatīšanas rezultātiem, kā 

arī par to informēt personu, kura ir pilnvarota pārstāvēt kolektīvā iesnieguma 

iesniedzējus (Pašvaldību likuma 57.panta piektā daļa) – atbildīgā Attīstības un 

būvniecības pārvalde. 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks), “Pret” – nav, “Atturas” – 2 (Arnolds Keisters, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 
5.priekšlikums no Jura Žilko –  

Veicot pirmos grozījumus, iekļaut priekšlikumu Ķekavas novada attīstības programmas 

2022.-2027. gadam investīciju plānā, 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis 

Līcis, Ints Vancāns, Juris Žilko), “Pret” – nav, “Atturas” – 12 (Andris Ceļmalnieks, 

Arnolds Keisters, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 

 

 
6.priekšlikums no Voldemāra Pozņaka –  

Atbalstīt iesniedzēja ieceri saistībā ar Ledus Halles būvniecību Ķekavas novadā, 

pašvaldībai izveidot darba grupu ieceres realizācijai, 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 3 (Dace Cīrule, Ints Vancāns, Rihards 

Gorkšs), “Atturas” – 9 (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Kristīne Hāze),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 
 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Pozņaks divos balsojumos, kur noteiktas atbildīgās struktūras, kas mēģinās īstenot šo ieceri, viņš 

atturējies. Viņš domā, ka bija jāveido darba grupa, kurai ir plašākas iespējas, jo tajā var 

iesaistīt interesentus, kuriem šī iecere interesē, var piesaistīt pašus iesniedzējus. Uzdodot 

uzdevumu Attīstības un būvniecības pārvaldei, kura jau tā ir pārkāk noslogota, viņi neko 

neizdarīs, paies pus gads un rezultāts būs nulle, jo pat sīki darbi netiek paveikti. Pozņaks 

uzskata, ka nobalsots tika par bezdarbību. 

Variks sliecas atbalstīt Pozņaka priekšlikumu par darba grupas izveidošanu, kas tad arī to 

risinātu. Viņš atbalstīja arī tos priekšlikumus, kas paredzēja izvērtējuma veikšanu, kas ir reāli 

paveicami priekšlikumi. 
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Līcis – viņš uzskata, ja grib jautājumu norakt, tad jāveido darba grupa. Arī šeit tiek norakta laba 

ideja un deputāti parāda, ka nevēlas atbalstīt iedzīvotāju intereses. Tas viņam liekas skumji. 

Putniņa balsoja pret projektēšanas uzsākšanu, par ko viņa jau paskaidroja, bet paskaidros 

vēlreiz – šis uzdevums nav attīstības programmā un investīciju plānā, tāpēc nav juridiska 

pamata uzsākt projektēšanu, ieguldot projektēšanā ļoti būtiskus pašvaldības līdzekļus. Viņa 

atbalstīja visus priekšlikumus, kas paredz šo jautājumu vispirms izpētīt, un tikai pēc tam domei 

pieņemt atbildīgu lēmumu par šāda projekta realizācju. 

 

Žilko saka paldies iesniedzējam par to, ka ļāva domei piedzīvot šo jauno pieredzi kolektīvo 

iesniegumu izskatīšanā un paskaidro, ka iesniedzējs saņems domes sēdes protokola izrakstu. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 11:25 līdz 11:52. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJAS JAUTĀJUMS 

2. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:50:30) 

Par jautājumu Ineta Romanovska – tapuši jauni saistošie noteikumi, lai novada jauniešiem 

piedāvātu piedalīties novada dzīvē un iesaistīties kultūtas un sporta procesos. Vienai jauniešu 

iniciatīvai tiks atvēlēti līdz 500 euro, piedalīties var jaunieši no 13 līdz 25 gadu vecumam, taču 

jauniešu grupā vismaz vienam jaunietim jābūt vismaz 18 gadus vecam. Projektus izvērtēs 

konkursa kārtībā konkursa komisija un projektus pieteikt var Ķekavas novada iedzīvotāji. 

Projektu konkursā atbalstīs neformālās mācību aktivitātes, ārdzīves aktualitātes, brīvprātīgo 

darbu, fiziskās aktivitātes, kā arī dažādas radošās pašizpausmes. Savukārt neizskatīs politiskas, 

militāras un reliģiskas aktivitātes. Kopīgais budžets šim projektu konkursam ir 4000 euro. 

Jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejā un Finanšu komitejā un tas atbalstīts. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Niedola. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.13/2023 “Ķekavas 

novada pašvaldības jauniešu iniciatīvu projektu konkursa nolikums” un to paskaidrojuma 

rakstu. 

Lēmums pielikumā.  
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ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

3. 
Par zemes piešķiršanu bezatlīdzības lietošanā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:56:58) 

Par jautājumu Karina Putniņa – šis jautājums tika izskatīts Domes sēdē un atgriezts izskatīšanai 

komitejā. Jautājums sagatavots pamatojoties uz futbola skolas Metta iesniegumu ar lūgumu 

atļaut novietot konteineru inventāra uzglabāšanai pie skolas stadiona Skolas ielā 2. Jautājuma 

izskatīšanas procesā radās jautājums, vai piedāvāto konteineru var novietot nepiesaistot to 

zemei un bez būvvaldes akcepta. Būvvaldes ieskatā piedāvātajam konteineram nepieciešama 

būvniecības dokumentācija, un tad zeme būtu jānodod biedrībai ar apbūves tiesībām, tomēr 

normatīvais regulējums paredz zemes nodošanu nomā ar apbūves tiesībām tikai nomas izsoles 

ceļā. Komitejā par šo jautājumu bija ilgas diskusijas, kuru rezultātā lēmuma projektam tika 

pievienots sestais punkts, kas paredz biedrībai izvēlēties tādu inventāra noliktavu, kurai nav 

nepieciešams būvvaldes saskaņojums, un zemi varētu nodot bezatlīdzības lietošanā. Saskaņā ar 

šo lēmumu biedrība pati var izvēlēties kādu ceļu tā ies.  

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Danovska, Hāze. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 11:25 līdz 11:52. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

 

Turpinās jautājumu sadaļa, piedalās Danovska, Pētersone, Putniņa, Pozņaks, Jerums, Aigars 

Vītols, Marčenkova. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis 

Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

“Pret” – nav, “Atturas” – 2 (Arnolds Keisters, Dace Cīrule),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Futbola skola “METTA”” daļu no nekustamā 

īpašuma 20 m2 platībā Skolas ielā 2, Ķekavā, blakus katlu mājai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

4. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:42:28) 

Par jautājumu Karina Putniņa – sakarā ar jaunā Pašvaldību likuma spēkā stāšanos, 

jāpārapstiprina visi saistošie noteikumi. Arī šie saistošie noteikumi sagatavoti no jauna un tiek 

nodoti domei apstiprināšanai. Materiāliem pievienoti priekšlikumi balsot par alternatīvo 

lēmuma projektu, kurā precizēts paskaidrojuma raksta astotais punkts. Pēc būtības saistošie 

noteikumi nav grozīti, bet tie nepieciešami, lai varētu veiksmīgāk apgūt Kohēzijas fonda 

līdzekļus un pēc iespējas vairāk mājsaimniecību pieslēgtos centrālajiem tīkliem. Tāpat zināmas 
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šaubas pauda konkurences padome par to, ka pieslēgumu veidošana tiek uzticēta pašvaldības 

kapitālsabiedrībām, kas nozīmē, ka ar laiku šie saistošie noteikumi būs jāgroza atbilstoši 

konkurences padomes norādījumiem. 

Variks komentē savus priekšlikumus un stāsta par izmaiņām alternatīvajā lēmuma projektā un 

saistošajos noteikumos. 

Jautājumu sadaļā piedalās Ceļmalnieks, Putniņa, Aigars Vītols, Variks, Jerums, Jansone, 

Melnieks, Pozņaks, Zvaigzne. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Pozņaks. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumiem. 

Putniņa atsauc savu priekšlikumu – “Pievienot alternatīvo saistošo noteikumu redakciju ar 

laboto paskaidrojuma rakstu”. 

 

1.priekšlikums no Valta Varika –  

Izskatīt alternatīvo saistoši noteikumu redakciju (paredzot arī iespēju pieslēgties 

centrālājam ūdensvada tīklam), 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

2.priekšlikums no Valta Varika –  

Izskatīt alternatīvo lēmumprojekta redakciju, 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikumi atbalstīti un Žilko aicina balsot par alternatīvo lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.14/2023 “Par Ķekavas 

novada pašvaldības līdzfinansējuma piešķiršanu dzīvojamo māju pieslēgšanai 

centralizētajai ūdensapgādes sistēmai un/vai centralizētajai kanalizācijas sistēmai” un to 

paskaidrojuma rakstu. 

Lēmums pielikumā.  
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Sēdē pārtraukums no plkst. 13:35 līdz 14:45. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

 

5. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:44:36) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – šis un nākamie astoņi jautājumi saistīti ar dzelzceļa līnijas 

Rail Baltica izbūvi, tie visi ir zemes ierīcības projekti ar kuriem no īpašumiem tiks atdalīta daļa 

zemes, kura nepieciešama dzelzceļa un pievedceļu izbūvei. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts 

Variks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Sūnas”, Baldones 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

6. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:47:02) 

Par jautājumu Karina Putniņa.  

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Asari”, Baldones 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  
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7. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:48:18) 

Par jautājumu Karina Putniņa.-  

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Vējiņi”, Baldones 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

8. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:49:22) 

Par jautājumu Karina Putniņa.  

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Āpši”, Baldones 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

9. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:50:28) 

Par jautājumu Karina Putniņa.  

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Apsīši”, Baldones 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

10. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:51:44) 

Par jautājumu Karina Putniņa.  

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Ķeizari”, Baldones 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

11. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:53:12) 

Par jautājumu Karina Putniņa.  

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Vecdāboliņi”, 

Baldones pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  
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12. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:54:19) 

Par jautājumu Karina Putniņa.  

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Ainavas”, Baldones 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

13. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:56:07) 

Par jautājumu Karina Putniņa.  

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Dzerši”, Baldones 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

14. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:58:25) 

Par jautājumu Karina Putniņa – jautājums ir par robežas pārkārtošanu starp diviem īpašumiem 

un pamatā ir šo īpašnieku iesniegums. Lēmuma projekts ir par zemes ierīcības projekta izstrādes 

uzsākšanu. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamajos īpašumos “Saulsargi” un 

“Kūmiņi”, Baldones pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

15. 
Par detālplānojuma grozījumu izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:00:54) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – detālplānojums ir apstiprināts 2004.gadā un 

pārapstiprināts 2009.gadā. Šobrīd īpašnieks vēlas pārplānot vienu zemes vienību to sadalot, bet 

tā kā pietrūkst zemes, tad jāizstrādā detālplānojuma grozījumi iekļaujot projektā arī blakus 

detālplānojuma teritorijas daļa. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma “Lapmeži”, Krogsilā, Ķekavas pagastā, grozījumu izstrādi 

daļā – nekustamajā īpašumā Grīzupes ielā 8, saskaņā ar darba uzdevumu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

16. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:03:18) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – zemes ierīcības projekta mērķis bija pārkārtot zemju 

savstarpējo robežu, projekts izstrādāts saskaņā ar darba uzdevumu un atbilst teritorijas 

plānojumam. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamo īpašumu Pļavniekkalna ielā 64 un 

Pļavniekkalna ielā 68, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, robežu pārkārtošanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

17. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:05:15) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – zemes ierīcības projekta mērķis ir sadalīt vienu zemes 

vienību divos zemes gabalos. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

  

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma Grīzupes ielā 12, 

Krogsilā,  Ķekavas pagastā, sadalei saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes 

nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

18. 
Par detālplānojuma grozījumu nodošanu publiskajai apspriešanai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:06:58) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – detālplānojuma grozījumu būtība ir konkrētā zemes 

vienībā būvlaides samazināšana no 6 metriem uz 4 metriem. Grozījumi izstrādāti un nododami 

publiskajai apspriešanai. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Nodot detālplānojuma “Rāmavas iela 8 (2008)” grozījumus daļā, nekustamajā īpašumā 

Griezes ielā 11,  Rāmavā, Ķekavas pagastā, publiskajai apspriešanai un atzinumu 

saņemšanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

19. 
Par detālplānojuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:08:35) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – detālplānojums izstrādāts saskaņā ar darba uzdevumu, tas 

izgājis publisko apspriešanu, iebildumi nav saņemti. Ar detālplānojumu īpašums tiks sadalīts 

divās daļās. Īpašumu šķērso daudzas aizsargjoslas. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

  

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt detālplānojumu “Mežnoriņas”, Krustkalnos, Ķekavas pagastā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

20. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:09:54) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – īpašumā atrodas dvīņu māja un ar zemes ierīcības 

projektu zemi sadala divās daļās. Ēkai jau ir projekts ugunsmūra izbūvei, tāpēc arī to sadalīs uz 

pusēm divos atsevišķos nekustamajos īpašumos. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

  

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamā īpašuma Rīgas ielā 43, Baložos, sadalei. 

Lēmums pielikumā.  
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21. 
Par adrešu un lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma teritorijā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:11:40) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – detālplānojums ir izstrādāts un apstiprināts, lai uzsāktu tā 

realizāciju, vispirms izdala ielas un tām piešķir adreses un lietošanas mērķi. Pats 

detālplānojums paredz zemi sadalīt dzīvojamo māju apbūvei. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt adreses,  ielu nosaukumu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķus detālplānojuma 

“Eltes un Dzērvēni” teritorijā, Krogsilā, Ķekavas pagastā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

22. 
Par teritorijas plānojuma grozījumiem 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:13:40) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – teritorijas plānojums un apbūves noteikumi tiek 

apstiprināti ar saistošajiem noteikumiem, tāpēc arī grozījumus veic ar citiem saistošajiem 

noteikumiem. Teritorijas plānojums tika apstiprināts šā gada martā un nosūtīts Vides 

aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijai (turpmāk – VARAM) atzinuma sniegšanai. Šā 

gada 28 jūnijā saņemta vēstule no VARAM, kurā informēts par iebildumiem un tiek lūgts 

paskaidrot vai grozīt saistošos noteikumus. Attīstības komitejā jautājumam veltīja daudz laika un 

speciālists sīki izskaidroja grozījumu būtību. Materiāliem pievienoti ļoti daudz materiālu, tāpēc 

jautājumus Putniņa aicina uzdot pašvaldības teritorijas plānošanas speciālistiem. 

Jautājumu sadaļā piedalās Žilko, Putniņa, Ceļmalnieks, Križanovskis, Aigars Vītols, Jerums. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 16:05 līdz 16:10. 

Žilko atsāk domes sēdi (videoierakstā atsākas plkst. 07:14:28). 

Pātraukumā deputāte Dace Cīrule aizgājusi no domes sēdes. 

 

Turpinās jautājumu sadaļa. 

Žilko secina, ka pārtraukumā iesniegti vairāki priekšlikumi un aicina iesniedzēju tos komentēt. 

Aigars Vītols komentē savus priekšlikumus. 

Križanovskis komentē sekas, kas būtu, ja atbalstītu Aigara Vītola priekšlikumus. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 
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Debatē Putniņa, Pozņaks, Jerums, Aigars Vītols.  

Žilko slēdz debates aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Aigara Vītola –  

Veikt precizējumus grafiskajā daļā, izslēdzot „Pļavniekkalna skolas senkapi" (valsts 

aizsardzības Nr. 2093), 

Atklāti balsojot 

ar 2 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Juris Jerums), “Pret” – 5 (Andris Vītols, Ints Vancāns, 

Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs), “Atturas” – 11 (Andris Ceļmalnieks, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Karina Putniņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

2.priekšlikums no Aigara Vītola –  

Ievērot normatīvos aktus un veikt Teritorijas plānojuma grozījumu publisko apspriešanu, 

jo veiktie grozījumi nav tikai redakcionāli labojumi, bet būtiski TIAN labojumi, vairāku 

punkti izslēgšana, kas var ietekmēt vairākas apbūves teritorijas, 

Atklāti balsojot 

ar 2 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Juris Jerums), “Pret” – 5 (Andris Vītols, Inese Jēkabsone, 

Ints Vancāns, Juris Žilko, Rihards Gorkšs), “Atturas” – 11 (Andris Ceļmalnieks, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

3.priekšlikums no Aigara Vītola –  

Ievērot MK Noteikumus Nr. 240., kas nosaka, ka Sarkanās līnijas kā aizsargjoslu gar 

ielām  pašvaldība saskaņā ar noteikumiem Nr.240 nosaka teritorijas plānojuma, 

lokālplānojuma vai detālplānojuma apbūves noteikumos un atkarībā no detalizācijas 

pakāpes attēlo grafiskajā daļā,  veikt grozījumus teritorijas plānojuma grafiskajā daļā, 

attēlojot visas noteiktās sarkanās līnijas plānojuma teritorijā. 

Atklāti balsojot 

ar 2 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Juris Jerums), “Pret” – 5 (Andris Vītols, Ints Vancāns, 

Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs), “Atturas” – 11 (Andris Ceļmalnieks, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Karina Putniņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Ceļmalnieks – balsojumā atturējās, jo uzskata, ka plānojums jāvirza uz priekšu arī ar 

uzskaitītajām nepilnībām, tāpēc ka, ja atvērs plānojumu, tad noteikti nevarēs iekļauties termiņos 

un šis plānojums būs jāizbeidz bez rezultāta un jāuzsāk jaunais plānojums, savukārt virzot to uz 

priekšu, iespējams, tiks sasniegts rezultāts. 

Putniņa – pievienojas Ceļmalnieka teiktajam. Viņa atgādina, ka darbu pie šī teritorijas 

plānojuma uzsāka krietni pirms diviem gadiem un visi norādītie trūkumi bija jau tad. Putniņa 

uzskata, ka priekšlikumi ir atbalstāmi, bet strādājot pie jaunā teritorijas plānojuma. Šodien 

jāvirza plānojums tāds, kāds tas ir sagatavots, jo cilvēki to gaida. 
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Neviens no priekšlikumiem netika atbalstīts un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr. SN-TPD-5/2023 

“Grozījumi Ķekavas novada domes 2023.gada 22.marta saistošajos noteikumos Nr. SN-

TPD-2/2023 “Teritorijas izmantošanas un apbūves noteikumi un grafiskā daļa”” un to 

paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

23. 
Par projekta realizēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:35:42) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – projekts iekļauts attīstības plānā un investīciju 

programmā, tam veikts iepirkums, kura rezultātā kopējā projekta summa ir vairāk kā 207 

tūkstoši euro. Lai saņemtu aizdevumu Valsts kasē, tad nepieciešams Satiksmes ministrijas 

atzinums, tāpat jāparedz 15% no izmaksām pašvaldības budžetā projekta realizācijai. Rezultātā 

aizņēmuma summa būtu gandrīz 172 tūkstoši. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Ozoliņš, Aigars Vītols, Žilko, Danovska. 

Jerums pēc sēdē sniegtās informācijas atsauc savu priekšlikumu – “Lai pēc iespējas ātrāk 

pabeigtu trūkstošā V2 gājēju/velo ceļa posma pabeigšanu, veikt projekta finansēšanu no 

pašvaldības līdzekļiem, savukārt meliorācijas projekta (Tāmurgas upīte) realizāciju veikt par 

kredīta līdzekļiem”. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu, debatēt neviens nevēlas un viņš pauž sēdes vadītāja viedokli. 

Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Iesniegt Satiksmes ministrijā investīciju projekta “Apvienotā gājēju ceļa un veloceļa 

izbūve gar autoceļu V2 Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, no Katlakalna ielas (a/c V1) 

līdz Kāpu ielai”, pieteikumu atzinuma saņemšanai, un pēc pozitīva Satiksmes ministrijas 

atzinuma saņemšanas, lūgt Pašvaldību aizņēmumu un galvojumu kontroles un pārraudzības 

padomei atļauju ilgtermiņa aizņēmuma saņemšanai projektā paredzēto būvdarbu 

realizācijai no Valsts kases 171 896,08 EUR apmērā. 

Lēmums pielikumā.  
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24. 
Par ceļu investīciju projektiem 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:49:59) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa -  lēmuma projekts ir par trim ceļu projektiem, kuru 

pieteikumi jāiesniedz Satiksmes ministrijā atzinuma saņemšanai. Visi projekti ir būtiski, tie 

iekļauti gan rīcības plānā, gan investīciju plānā. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Putniņa, Jerums, Ozoliņš, Danovska, Ceļmalnieks. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Putniņa. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Iesniegt Satiksmes ministrijā investīciju projektu “Naudītes ielas pārbūve no Ķekavas 

apvedceļa līdz Asteru ielai, Katlakalns, Ķekavas pagasts, Ķekavas novads”, “Odukalna 

ielas pārbūve, Odukalns, Ķekavas pagasts, Ķekavas novads”, “Ķeguma prospekta pārbūve 

no Parka ielas līdz Tilta ielai, Baldone, Ķekavas novads” un “Titurgas PII apkārtējo ceļu 

infrastruktūra, Baloži, Ķekavas novads” pieteikumus atzinuma saņemšanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

FINANŠU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

25. 
Par projekta realizēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.8:01:10) 

Par jautājumu ziņo Gatis Līcis – viņš aicina par projekta būtību skaidrojumu sniegt un uz 

jautājumiem atbildēt speciālistiem. 

Ozoliņš sniedz skaidrojumu par projekta virzību. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Jansone, Melnieks, Danovska, Pozņaks, Aigars Vītols, 

Mozule, Žilko, Ceļmalnieks. 

Jerums iesniedzis priekšlikumu un to komentē. 

Danovska un Mozule komentē Jeruma priekšlikumu. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Jura Jeruma –  

Atstāt spēkā esošo Domes lēmumu par kredīta ņemšanu šim projektam. 

Atrastos līdzekļus novirzīt gājēju tiltiņa pār Ķekavas upīti projektēšanai un būvniecībai pie 

Nākotnes ielas, par kā nepieciešamību tika lemts 2-3.augusta Attīstības komitejā. 

Atklāti balsojot 
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ar 5 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Indra Priede, Ineta Lazda, Juris 

Jerums), “Pret” – 6 (Andris Vītols, Ints Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Rihards Gorkšs), “Atturas” – 6  (Andris Ceļmalnieks, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Priekšlikums netika atbalstīts un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), 

“Pret” – 1 (Juris Jerums), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atcelt Ķekavas novada domes 2023.gada 21.jūnija lēmumu Nr.29 par aizņēmuma ņemšanu 

prioritārā projekta “Pašvaldības nozīmes koplietošanas ūdensnoteka, meliorācijas 

atjaunošana Ķekavā, būvdarbiem un paredzēt finansējumu 114 967,83 EUR apmērā no 

Īpašumu pārvaldes budžeta. 

Lēmums pielikumā.  

 
Jerums pauž viedokli par savu balsojumu – viņš balsoja pret, jo mūsu pašvaldībai un 

iedzīvotājiem ir daudz vajadzību, tādēļ viņš uzskata, ka pašu līdzekļi jātērē tām vajadzībām, 

kurām kredītu nevar saņemt. Šim projektam bija iespējams saņemt kredītu. 

 

 

26. 
Par izsoles rezultātu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.8:29:39) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – ir beigusies elektroniskā izsole, tajā bija pieteikušies divi 

pretendenti, tomēr solīšanā piedalījās tikai viens, un par īpašumu viņš nosolīja 2300 euro, viņš 

par to ir jau norēķinājies, tāpēc viņa aicina domi apstiprināt izsoles rezultātus. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt nekustamā īpašuma “Sakaiņi”, Dzintari, Daugmales pagasts, Elektronisko 

izsoļu vietnē  https://izsoles.ta.gov.lv no 2023.gada 26.jūnija līdz 2023.gada 26.jūlijam 

notikušās izsoles rezultātus. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

https://izsoles.ta.gov.lv/
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27. 
Par dotācijas līguma parakstīšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.8:31:13) 

Par jautājumu ziņo Gatis Līcis – konkrētā realizējamā projekta summa pārsniedz noteikto 

slieksni, tāpēc iestādes vadītājam nepieciešams domes pilnvarojums. Sagatavots attiecīgs 

lēmuma projekts. 

Ceļmalnieks skaidro domes lēmuma nepieciešamību un realizējamā projekta būtību. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt dotācijas līguma (pielikumā) parakstīšanu ar Latvijas izglītības attīstības aģentūru 

par Erasmus+ programmas projekta “Datorprasme zaļākai nākotnei” īstenošanu Daugmales 

pamatskolā.  

Lēmums pielikumā.  

 
Deputāti Juris Jerums un Ineta Lazda plkst.17:38 atstāj domes sēdi. 

 

 

28. 
Par cenrāža apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.8:36:50) 

Par jautājumu ziņo Gatis Līcis – jautājums ir par izmitināšanas maksu Ukrainas bēgļiem. 

Konkrētajā īpašumā pašvaldība ieguldījusi lielus līdzekļus un joprojām turpina ieguldīt, uzturot 

šo īpašumu. Šajā gadījumā, neskatoties uz vispārēju inflāciju, pakalpojuma cena nevis aug, bet 

samazinās, tāpēc Finanšu komitejā tika uzdoti daudzi jautājumi, bet jautājuma virzītāja nevarēja 

atbildēt, jo cenrāža sagatavotāja ir iekšējā auditore, tāpēc tika lūgts viņai piedalīties domes 

sēdē. 

Belova sniedz skaidrojumu par veikto aprēķinu pakalpojuma cenai. 

Jautājumu sadaļā piedalās Līcis, Belova, Aigars Vītols, Tihoņenko, Pozņaks. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Izdarīt grozījumu Ķekavas novada domes 2022.gada 15.jūnija lēmumā Nr.12 (protokols 

Nr.20) “Par nekustamā īpašuma Mežvidu ielā 17, Baldonē, Ķekavas novadā, maksas 

pakalpojuma apstiprināšanu”, izsakot lēmuma pielikumu jaunā redakcijā.  

Lēmums pielikumā.  

 

29.jautājums ar priekšlikumu izslēgts no domes sēdes darba kārtību. 

 

 

PIEBALSOTIE JAUTĀJUMI 

30. 
Par publiskās apspriešanas uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.8:59:47) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – šie jautājumi parādījās darba kārtībā kā piebalsojamie 

vakar, komitejās tie nav izskatīti, bet lēmuma pieņemšanu spiež termiņi. Ar šo lēmumu tiktu 

nodota publiskajai apspriešanai iecere par 42 Rīgas ielā Baldonē augošu koku izciršanu.  

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Melnieks. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Uzsākt publisko apspriešanu būvprojekta “Valsts reģionālā autoceļa P91 Mežvidi – 

Baldone posma 2,05 – 3,23 km pārbūve” ietvaros. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

31. 
Par publiskās apspriešanas uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.9:06:56) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – saistīts jautājums ar iepriekšējo, kur nodod publiskajai 

apspriešanai ieceri par koku izciršanu Ķeguma prospektā, tikai šajā gadījumā koku ir vairāk. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Uzsākt publisko apspriešanu būvprojekta “Ķeguma prospekta pārbūve no Parka ielas līdz 

Tilta ielai Baldonē, Ķekavas novadā” ietvaros. 

Lēmums pielikumā.  

 

Sēdi slēdz plkst. 18:10. 

 

Sēdes vadītājs  (1PARAKSTS)    Juris Žilko 

 

Sēdes protokolētāja: (2PARAKSTS)   Vija Milbrete 

 


